
Socialdemokraterna i Gnosjö kommun

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Kristin Hästmark.

Vi har nog alla hört och tagit del av nyheterna under mitten av februari detta år 2024 att
en utav våra invånare lämnats i en position där hon blivit utan matleveranser och
hemtjänsthjälp. Detta sker under en tid när kommunens inkomster från statliga stöd
minskat och kommunen söker sänka sina kostnader i en hemtjänst som prisats och
lovordats för att vara den bästa i Sverige.

Detta skapar självfallet oro och otrygghet hos våra äldre som ska behandlas med
värdighet. I socialtjänstlagen ges förstås tolkningsutrymme för att begrunda begrepp
som skälig livsföring och hur en person ska kunna tryggas rätten till en värdig och trygg
ålderdom, och göras detta utefter behov. Vart denna gräns mer specifikt går är upptill
rättsfall och det kommunala självbestämmandet.

Det är inte osannolikt att alltför restriktiv biståndshandläggning leder till att våra äldre,
eventuellt med hjälp från anhöriga, väljer att bosätta sig i en annan kommun med lättare
tillgång till service. Följer så också de anhöriga med, vilket självfallet kan påstås att det
inte kommer hända, kan kommunen drabbas av skattebortfall. Oavsett ger oron inför en
otrygg ålderns höst incitament till våra invånare att rösta med fötterna.

Vår undran är därför följande:
Hur tänker kommunstyrelsen säkerställa att liknande incidenter inte återupprepas och
utifall att incidenter ändock återupprepas hur tänker kommunstyrelsen förebygga dem
och säkerställa att dessa kan lösas?

Vi ser fram emot att få en förklaring av beslutet och en redogörelse för åtgärder som
planeras för att säkerställa att liknande situationer inte uppstår i framtiden

Vid tangentbordet, Micael Larsson
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